
 

 

    
 

 

Indkaldelse og  

Referat af skolebestyrelsesmøde den 28. september 2016 

 

Mødedato: onsdag d. 28. september 2016 

Mødetid: 17.00 – 19.30 Skolen sørger for en sandwich 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole - lærerværelset 

Deltagere Afbud/fraværende: Tina Haahr, Ernst Tobisch, Anne Marie 

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5.min 

I skovens stille ro     

1.  

Godkendelse af      

dagsorden./5 min 

Pkt. 9 ændres fra beslutning til orientering. 

Dagsorden blev godkendt 

x   x 

2.  

Godkendelse  

af referat/5 min 

Referatet blev godkendt x   x 

3.   

Elevrådet/ 

10 min     

     

Præsentation af næstformanden Oliver 8. U. Fra de yngste 

årgange er der stort fremmøde på elevrådsmøderne ca. 4 til 5 

repræsentanter pr. klasse. Fremmødet er aftagende i forhold 

til de ældste årgange. 

 x   

4.   Tilbagemelding fra 

skolebestyrelsen vedr. 

forældremøderne. 

Præcisering af 

tovholderne for 

følgende skole-

bestyrelsesopgaver: 

 

• Guide til 

kontakt-

forældrenes 

arbejde 

Drøftelse af highlights fra forældremøderne der er tale om 

overvejende positiv tilbagemelding, fra møderne: 

• Listen over kontaktforældre skal revideres efter 

denne omgang forældremøder.  

• Stor usikkerhed i forbindelse med forældreintra: Når 

alle beskeder frem til forældrene?  

• Kritik af vinduerne i den nye bygning. 

• Forældrene undrer sig over, at lærerne på flere af 

møderne opfordrer forældrene til at arbejde på tiltag 

til forbedring af vinduerne 

            Dette kan opfattes som illoyalitet i forhold til           

            kommandovejene på skolen 

x   x 



 

 

• 10 gode råd til 

alle forældre 

• Mobilpolitik 

• Forældre-

banken  

20 min 

Forslag til, at en morgencafe bør omhandle kommunikation. 

Guide til kontaktforældre:  

Guiden lægges på skoleporten under skolebestyrelsesfanen. 

Der udsendes info til alle forældre om placeringen. 

Opfordring til bestyrelsesmedlemmerne om at indgå i 

arbejdsgrupper. Tina og Louise fortsætter arbejdet vedr. 

kontaktforældrene. 

Skolen kommer med et udspil til retningslinjer til mobil- og 

lejrskolepolitik. 

Forældrebanken: Mogens, Helene og Steen går videre med 

arbejdet. 

Bestyrelsen følger fusionen PLC og RC tæt også for at 

bakke op om Helene som ny leder.  

5.  

Godkendelse af 

forretningsorden 

10 min 

Forretningsorden blev godkendt med forbehold for en 

ændring i § 1 stk. 5., hvor der skal stå, at der er konstituering 

hver andet år. 

 

x   x 

6.  

Præsentation af 

processen vedr. 

PLC/RC 

HO 

10 min 

Helene præsenterede fusionsplanen  x   



 

 

7.  

Gennemgang af 

EDUCA 

og præsentation vedr. 

elevplaner i skoleåret 

2016/17/HO 

15 min 

   

Helene præsenterede EDUCA værktøjet.    x     x x 

 

8.  

Kort information om 

Fritidsinstitutionen v/ 

Øster Farimagsgades 

Skole/Kasper B 

/10 min 

Kasper og forældrerepræsentant Marlene fremlagde udfaldet 

af valget til forældrerådet, og Kasper orienterede om 

kataloget over ”styrede aktiviteter” i Fritidsinstitutionen. 

Forældrerådet bakker fuldt og helt op om aktiviteterne i 

fritidsinstitutionen, selv om det forudses, at det kan være 

svært for forældrene at få overblik i afhentningssituationen. 

  

x 

  

9.  

Godkendelse af 

principper for 

skolefesten 

10 min 

Punktet ændret fra godkendelse til orientering, da 

principperne for festen blev godkendt i sidste skoleår april 

2016. 

Orientering om historikken bag om principperne til 

skolefesten. 

Nuværende 4. årgangs forældre er blevet orienteret, at de 

kun kan beholde 3000 kr. pr klasse.  

Axel foreslog, at beløbet til klasserne hæves til 4000 kr. 

Forslaget tages op til drøftelse i foråret. 

Der ligger nu en god skabelon for en god konstruktion til 

fødselsdagsfesten.  

x 

 

 

 

 

 

 

 

 
 x 

10. 

 Meddelelser 

10 min 

 
    

11. 

Evt 

10 min 

Det er en del af klasseledelsen, at forældrene orienteres i 

forhold til ugeplaner eller månedsplaner. Der ligger en klar 

opfordring fra bestyrelsen og ledelsen om, at der er en frihed 

i forhold til orientering   til forældrene. 

    



 

 

Det er helt legitimt for eleverne at tage bøgerne med hjem, 

så forældrene kan orientere sig i disse.  

Punkter til kommende 

møde: 

Præsentation af ressourcecentrets arbejde på mødet den 

2.11 

December fremlægges Det nye PLC 

Januar tages undervisningens organisering op til drøftelse 

Trivsels og mobbepolitik skal tages op i løbet af året 

mobilpolitik skal drøftes når der kommer et udspil fra skolen 

lejrskoleprincipper drøftes når der kommer et udspil fra 

skolen. 

Anvendelse af arealet bag boldburet skal drøftes på et 

skolebestyrelsesmøde når byggeriet  i forbindelse med 

trappen er tilendebragt. 

    

 

 

 
 


